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R O M A N I A 
JUDEŢUL TIMIŞ 
CONSILIUL JUDEŢEAN 

 
 

PROCES VERBAL  
Încheiat în şedinţa ordinară a  

Consiliului Judeţean Timiş din 28 mai 2015 
 
 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Doamnelor şi domnilor, 
Declar deschisă şedinţa ordinară a Consiliului Judeţean Timiş şi vă anunţ că sunt 

prezenţi un număr de 32  consilieri judeţeni din totalul de 35 consilieri judeţeni în funcţie. 
Lipsesc: doamna Oana Gaita şi domnul Borha Liviu.  

Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr. 201/22.05.2015 şi a fost adusă la 
cunoştinţă publică prin publicarea pe site-ul propriu şi comunicare către mass-media. 

La şedinţă participă, în calitate de invitaţi, şefi de compartimente şi specialişti din 
aparatul propriu, conducătorii unor instituţii şi servicii publice de sub autoritatea consiliului 
judeţean, precum şi reprezentanţii mass-media.  

Vă prezint, în continuare, ordinea de zi a şedinţei. 
1. Proiect de hotărâre privind aprobarea Strategiei Judeţene de Dezvoltare a 

Serviciilor Sociale 2014 – 2020. 
2. Proiect de hotărâre privind retragerea dreptului de administrare asupra unei parcele 

de teren aflată în patrimoniul privat al Judeţului Timiş de la Direcţia de Prestări 
Servicii Timiş. 

3. Proiect de hotărâre privind propunerea de aprobare a participării Direcţiei pentru 
Administrarea Drumurilor şi Podurilor Judeţene Timiş la „Programul de stimulare a 
înnoirii parcului auto naţional” şi asigurarea contribuţiei necesare achiziţionării unui 
autoturism nou.  

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea neexercitării dreptului de preemţiune din 
partea Judeţului Timiş la intenţiile de înstrăinare a unor imobile cu altă destinaţie 
decât cea de locuinţe. 

5. Proiect de hotărâre privind propunerea de modificare a „Programului de transport 
judeţean de persoane prin curse regulate pentru perioada 01.01.2014 – 
30.06.2019”.  

6. Proiect de hotărâre privind aprobare a licenţelor de traseu pentru efectuarea 
transportului public de persoane prin curse regulate speciale unor operatori de 
transport rutier. 

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea majorării cuantumului cotizaţiei anuale către 
Grupul de Acţiune Locală Asociaţia „Timiş -Torontal - Bârzava”, achitarea cotizaţiei 
anuale aferente anului 2014, 2015 şi desemnarea unui reprezentant al Judeţului 
Timiş în Adunarea Generală a Asociaţiei. 

8. Proiect de hotărâre privind aprobarea majorării cuantumului cotizaţiei anuale şi a 
contribuţiei financiare a Judeţului Timiş la bugetul de venituri şi cheltuieli la 
Asociaţia „Cluster Regional Tehnologia Informaţiei şi a Comunicaţiilor – Regiunea 
Vest România” pentru anul 2015. 

9. Proiect de hotărâre privind aprobarea Ghidului de eligibilitate pentru finanţarea 
Programului acţiunilor din domeniul culturii în Judeţul Timiş. 
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10.  Proiect de hotărâre privind aprobarea Ghidului de eligibilitate pentru finanţarea 

Programului acţiunilor din domeniul sportului în Judeţul Timiş. 
11. Proiect de hotărâre privind modificarea componenţei comisiilor de specialitate ale 

Consiliului Judeţean Timiş. 
12. Proiect de hotărâre privind conferirea titlului de „Cetăţean de Onoare al judeţului 

Timiş” domnului Dumitru-Dorin Prunariu. 
13. Întrebări. Interpelări. 

 
De asemenea, având în vedere că au intervenit anumite probleme care sunt urgente 

şi nu suferă amânare, şi care depind de aprobarea consiliului judeţean, propun completarea 
ordinii de zi cu următorul proiect: „Proiect de hotarare privind aprobarea executării lucrărilor 
de combatere a insectelor şi artropodelor în Judeţul Timiş.” 
           Daca sunt discutii sau alte propuneri. 
 

Domnul consilier judeţean Marian Vasile  
Domnule preşedinte, stimaţi colegi, grupul consilierilor PNL doreşte să retrageţi de 

pe ordinea de zi punctele 9 şi 10, respectiv următoarele proiecte: „Proiect de hotărâre 
privind aprobarea Ghidului de eligibilitate pentru finanţarea Programului acţiunilor din 
domeniul culturii în Judeţul Timiş şi Proiect de hotărâre privind aprobarea Ghidului de 
eligibilitate pentru finanţarea Programului acţiunilor din domeniul sportului în Judeţul Timiş.” 

Sunt motive bine întemeiate pentru a face acest lucru. Referitor la pct. 10 de pe 
ordinea de zi, noi cei din grupul PNL afirmăm cu tărie faptul că susţinem sportul, dar trebuie 
să o facem într-un mod corect din punct de vedere  procedural şi legal, întrucât  lucrăm cu 
bani publici.  

Pentru că nu am primit nici o clarificare din partea ministerelor şi pentru că cei din 
Guvern nu sunt în stare să ne clarifice Ordonanţa nr. 2 din luna martie 2015 considerăm că 
trebuie să amânăm discuţiile la acest punct pentru luna iunie. Avem timp să organizăm o 
dezbatere publică cu toate cluburile şi asociaţiile sportive astfel încât să luăm cele mai bune 
decizii.  

Deci, pentru că nu am primit clarificare din partea ministerelor, pentru că nu am 
organizat o dezbatere publică din care să obţinem şi punctul de vedere al cluburilor şi 
asociaţiilor sportive, consider că putem să amânăm discuţiile şi nu trebuie să ne grăbim. 

Referitor la punctul nr. 9 de pe ordinea de zi, după cum se ştie există un audit intern 
în curs care se desfăşoară în Centrul de Cultură şi Artă Timiş. Dacă nu mă înşel cred că s-
a finalizat deja, însă concluziile acestui audit intern trebuie integrate în procedurile interne 
pentru finanţarea activităţilor culturale. Din câte ştiu, aceste proceduri şi formulare aferente, 
nu au intrat nici măcar în comisia de specialitate. Prin urmare, consider că şi acest punct 
poate fi amânat.  

Nici de această dată nu ne grăbim. Proiectul trebuie să intre pe cale procedurală în 
toate comisiile de specialitate. Ba mai mult decât atât, vă propun să facem o comisie lărgită 
în care să fie reprezentanţi ai consilierilor judeţeni şi experţi în domeniul cultural, astfel încât 
împreună să putem lua cele mai bune decizii pentru finanţarea viitoarelor acţiuni culturale.  

Deci trebuie să facem lucrurile bine încă de la început, pentru că avem timp să 
facem acest lucru. Dacă vom discuta aceste proiecte luna viitoare avem timp să obţinem 
fundamentări mult mai potrivite şi să nu revenim să facem tot felul de valuri, inclusiv în 
societatea civilă.  

 
 
 



  3

Domnul preşedinte Titu Bojin  
Din câte am înţeles propunerea de amânare a celor două proiecte există şi din 

partea grupului de consilieri PSD, independenţi şi a Comisiei de cultură.  
Prin urmare, vă supun la vot amendamentul domnului Marian Vasile cu care, 

personal şi eu sunt de acord, pentru că trebuie să avem timp să ne clarificăm foarte bine 
asupra celor două  domenii, cultural şi sportiv.  

Consiliul Judeţean Timiş a aprobat retragerea de pe ordinea de zi a proiectelor 
înscrise la nr. crt. 9 şi 10  cu 32 de voturi din partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, 
Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cocean Liviu, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan 
Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin,  Gavrilită Bianca, 
Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu 
Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin 
Deian, Popescu Marin, Radu Marina, Ritivoiu Mihai, Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu 
Pompiliu,  Szatmari Ştefan, Vasile Marian, Zamfir Florian şi o abţinere din partea domnului 
Stancu Traian. 

Dacă mai sunt şi alte discuţii? Daca nu, supun la vot completarea ordinii de zi a 
şedinţei cu proiectul mai sus menţionat. 

Consiliul Judeţean Timiş a aprobat completarea ordinii de zi cu 33  voturi „pentru” din 
partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cocean Liviu, 
Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, 
Demea Dorel, Dobra Călin, Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu 
Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă 
Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina, Ritivoiu 
Mihai, Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Vasile 
Marian, Zamfir Florian.  

Daca mai  sunt şi alte propuneri? Daca nu, supun la vot ordinea de zi a şedinţei. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat ordinea de zi cu 33 voturi „pentru” din partea 

doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cocean Liviu, Costa 
Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea 
Dorel, Dobra Călin, Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, 
Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, 
Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina, Ritivoiu Mihai, 
Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Vasile Marian, 
Zamfir Florian.  

Înainte de a trece la dezbaterea problemelor înscrise pe ordinea de zi, vă supun 
aprobării procesul - verbal al şedinţei ordinare din data de 29  aprilie 2015 si procesul - 
verbal al şedinţei extraordinare din data de 08  mai 2015. 
 Consiliul Judeţean Timiş a aprobat cele două procese verbale cu 33 voturi „ pentru” 
din partea doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cocean Liviu, 
Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, 
Demea Dorel, Dobra Călin, Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu 
Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă 
Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina, Ritivoiu 
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Mihai, Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Vasile 
Marian, Zamfir Florian.  
 
 Înainte de a trece la dezbaterea punctelor înscrise pe ordinea de zi aş vrea să fac 
câteva precizări. În primul rând cred că aţi observat schimbările efectuate ca urmare a 
deciziei Curţii de Apel Timiş care a admis contestaţia Consiliului Judeţean Timiş şi a 
domnului Zanfir Florian. Astfel, domnul Zanfir Florian şi-a reluat funcţia de vicepreşedinte, 
iar domnul Marian Vasile a rămas consilier judeţean.  
 În discuţiile pe care le-am avut cu domnul Marian Vasile mi-am exprimat punctul de 
vedere. Sper ca domnia sa să nu fie supărat şi să putem continua împreună ceea ce avem 
de făcut la nivelul judeţului Timiş şi al consiliului judeţean. Celor doi le doresc mult succes 
şi la final, pe ordinea de zi, este un proiect de hotărâre care se referă la modificările ce vor 
fi făcute în cadrul comisiilor de specialitate.  
 De asemenea, vreau ca în numele meu şi al dumneavoastră să îl felicităm pe 
domnul Marcel Mihoc şi să-i urăm la mulţi ani, multă sănătate şi linişte alături de cei dragi 
întrucât astăzi domnia sa îşi serbează ziua de naştere.  
 Tot astăzi este şi ziua domnului primar Nicolae Robu. Chiar dacă uneori avem 
discuţii contradictorii în presă, sau atunci când ne întâlnim, să ştiţi că aseară ne-am întâlnit 
şi i-am transmis cu toată sinceritatea la mulţi ani şi toate gândurile noastre bune. Acum şi 
cu această ocazie,  îi transmit din nou în numele meu şi al dumneavoastră toate urările 
noastre de bine, multă sănătate şi putere de muncă şi mulţi ani cu bucurii şi realizări.  
 
 Domnul consilier judeţean Marian Vasile  
 Pentru că aţi menţionat numele meu vă rog să-mi permiteţi să iau cuvântul şi să 
clarific unele lucruri în ceea ce priveşte cazul pe care l-am avut în instanţă. Personal am 
considerat că este de datoria mea să îmi apăr interesele, având în vedere că procedurile au 
fost mai mult sau mai puţin respectate. Ceea ce am declarat pentru presă rămâne valabil, 
ultimul cuvânt îl are instanţa şi mă supun deciziei luate de aceasta. În continuare, voi fi 
împreună cu grupul PNL, constructivi, pentru că trebuie să ne dedicăm toată atenţia 
comunităţii făcând tot ce e mai bine pentru judeţul nostru. Toate aceste lucruri le vom face 
din perspectiva liberală.  
 
 Domnul preşedinte Titu Bojin  
 Vă mulţumesc şi vă rog să-mi spuneţi dacă aţi clarificat cine este liderul de grup cu 
care pot vorbi pe viitor. Ştiu că a fost o decizie în acest sens pentru domnul Marian Vasile 
pe perioada cât domnia sa a fost vicepreşedinte. Vreau să ştiu dacă această decizie se 
menţine şi acum.  
 
 Domnul consilier judeţean Marian Vasile 
 Da, acum câteva zile am fost votat ca lider de grup.  
 

Domnul preşedinte Titu Bojin 
În continuare vă propun să intram în ordinea de zi a şedinţei. 

 
 

Punctul nr. 1 - Proiect de hotărâre privind aprobarea Strategiei Judeţene de 
Dezvoltare a Serviciilor Sociale 2014 – 2020. 
 

Domnul preşedinte Titu Bojin  
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile de specialitate.  
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Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul cu 33 voturi „pentru” din partea 

doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cocean Liviu, Costa 
Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea 
Dorel, Dobra Călin, Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, 
Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, 
Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina, Ritivoiu Mihai, 
Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Vasile Marian, 
Zamfir Florian.   

 
Punctul nr. 2 – Proiect de hotărâre privind retragerea dreptului de administrare 

asupra unei parcele de teren aflată în patrimoniul privat al Judeţului Timiş de la 
Direcţia de Prestări Servicii Timiş. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile de specialitate.  
Dacă sunt discuţii? 
 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Aş dori din partea dumneavoastră o clarificare. Ţin minte că aţi făcut  şi aveţi 

probabil două proiecte de suflet. Primul se referă la cel cu Intermodalul de la Remetea şi 
pentru cel de-al doilea îmi amintesc de câte ori aţi insistat în faţa plenului consiliului 
judeţean pentru înfiinţarea service-ului auto, pentru că numărul de maşini aflate în utilizarea 
consiliului judeţean prin structurile subordonate necesită reparaţii şi întreţinere.  

Dacă Intermodalul din Remetea a fost compromis de Master Plan pentru că nu are 
nici un fel de finanţare, sau mai exact, finanţarea este pentru anul 2030, aş vrea să îmi 
spuneţi dacă este adevărat  zvonul care circulă în acest moment. Este adevărat că  acest 
service al consiliului judeţean, ar exista o posibilitate prin faptul ca nu s-ar mai face 
Intermodalul, ca terenul care este administrat de acest service să fie o parte din cel de la 
Remetea destinat iniţial Intermodalului.  

Aceasta este întrebarea şi aş vrea să ştiu dacă puteţi confirma sau infirma această 
posibilitate, pentru că acum, la un an de zile după ce am aprobat administrarea terenului şi 
alte etape pentru înfiinţarea acestui service, văd că se renunţă cu nonşalanţă la 
administrarea terenului din parcul tehnologic.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Vreau să vă informez că nu s-a renunţat la Centrul Intermodal de la Remetea. 
 Trebuie să ştiţi că suma totală care a fost alocată prin Programul 2007 -2013 a fost 

de 9 milioane de euro. Spun asta ca să ştiţi şi dumneavoastră şi să închidem odată pentru 
totdeauna acest subiect care este atacat tot timpul, deşi el nu face obiectul proiectului 
supus dezbaterii în şedinţa de astăzi. Centru Intermodal rămâne valabil. Judeţul Timiş a 
fost unul din judeţele care a fost selectat la nivel naţional împreună cu alte 9 judeţe pentru 
care s-au împărţit toţi aceşti bani astfel încât să se poată realiza proiectele şi să poată fi 
incluse în Programul de dezvoltare 2014 -2020.  

Judeţului Timiş, pentru că a avut documentaţia cea mai completă pentru demararea 
acestui centru, i s-au alocat 300 mii euro şi urmează ca în perioada următoare să se 
semneze documentele pentru revizuirea şi punerea de acord a proiectului. Ghidul care în 
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acest moment nu este aprobat de Uniunea Europeană, prevede că Ministerul 
Transporturilor nu va mai fi titularul pentru realizarea acestor centre modale, ci unităţile 
administrativ teritoriale. Acest lucru înseamnă că la noi este titular judeţul Timiş, iar în alte 
părţi pot exista titulari de proiect şi municipiile.  

Deci, la Centrul Intermodal nu s-a renunţat. Nu s-a cumpărat nici un teren de la 
centru şi nici nu se poate face service-ul. După cum ştiţi, au fost discuţii, însă nu s-a 
finalizat posibilitatea cumpărării de la Remetea, asta pentru că tot insinuaţi că este vorba de 
Remetea şi de mine, probabil.  Nu se pune problema să discutăm despre cumpărarea 
vreunui teren  până nu avem convingerea că putem să facem acest centru.  

În ceea ce priveşte terenul de la PITT, vă pot spune că în urma discuţiilor pe care le-
am avut cu colegii din executiv, am venit cu o propunere către plenul consiliului judeţean. 
Având în vedere că noi am avut o parcelă de teren pe care nu ne putem decide dacă facem 
sau nu service acolo, dacă cumpărăm sau nu service şi pentru că sunt parcele mult mai 
mari care pot să asigure realizarea unui service,  în cazul în care hotărâm realizarea unui 
service pentru consiliul judeţean, ne-am gândit că această parcelă poate fi scoasă la 
licitaţie cu posibilitatea ca cei care sunt în jurul parcelei  să fie interesaţi de ea.  

Pentru consiliul judeţean sunt parcele, chiar de 3000 mp pe care se poate realiza 
service-ul şi această suprafaţă ar putea asigura şi parcarea pentru mijloacele de transport. 
Dacă tot avem posibilitatea, după ani de zile, să scoatem la licitaţie această parcelă, am 
considerat că merită să vă supunem atenţie scoaterea la licitaţie a unei parcele din parcul 
tehnologic. Dumneavoastră aveţi proiectul, îl puteţi analiza. Dacă sunteţi de acord, o 
scoatem la licitaţie. Nu putem ţine parcela doar pentru că este patrimoniul consiliului 
judeţean.  

Bani nu am alocat nici pentru proiect, nici pentru service şi atunci când ne decidem 
să facem service-ul avem destule parcele.  

 
Domnul consilier judeţean Liviu Cocean 
Din nota de fundamentare constat că nu s-a demarat acţiunea de investiţie. Ce sumă 

presupune această investiţie? 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
În acest moment proiectul nu este făcut. Din acest motiv am spus că atunci când ne 

decidem să facem proiectul trebuie să facem şi studiul pentru proiectare pentru tot ce 
înseamnă acest service. La un moment dat aţi văzut că atunci când am vrut să cumpărăm 
o hală din parcul tehnologic, banca a vândut-o către alte persoane. Deci, în aceste condiţii 
s-a oprit realizarea service-ului dar nu s-a renunţat la acest proiect.  Stagnăm puţin, pentru 
că nu avem bani pentru demararea realizării proiectului.  

Dacă în şedinţa din luna iunie consideraţi că e necesar, vă rog să veniţi cu iniţiativa 
unui proiect de hotărâre. Nu putem să nu atragem nişte bani la consiliul judeţean în urma 
licitării acestei parcele.  

 
Domnul consilier judeţean Liviu Cocean 
Am sentimentul că vom încheia acest mandat şi service-ul nu se va realiza. Mai mult 

decât atât, sunt foarte curios la ce investiţie vom ajunge, pentru că noi am vrut să 
cumpăram acest service pentru că avea o suprafaţă de 1000 m.p.  Deşi a fost un vot în 
unanimitate pentru realizarea acestui service, acum tot amânăm de la o lună la alta. Sunt 
curios la ce valoare de investiţie se va ridica acest presupus service. Ştiu ce ofertă am făcut 
atunci şi mai ştiu şi cum ne-a fost luat foarte uşor la o diferenţă foarte mică de preţ şi de 
asemenea ştiu ce s-a făcut ulterior cu service-ul printr-o tranzacţie mai mult sau mai puţin 
neortodoxă.  
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Aştept cu nerăbdare să văd dacă acest proiect va fi cel puţin început până la finalul 
mandatului nostru.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Nu trebuie să aşteptaţi. Iniţiaţi până la următoarea şedinţă de plen un proiect de 

hotărâre pentru a putea demara studiu de fezabilitate şi proiectul de service pe care ni-l 
dorim.  

Dacă proiectul este aprobat de plenul consiliului judeţean, nu e nici o problemă, 
mergem mai departe. Există parcele pentru realizarea service-ului, iar din cuvântul 
dumneavoastră am înţeles că sunteţi de acord cu scoaterea la licitaţie a acestei parcele.  

Dacă nu mai sunt alte discuţii, supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş  a aprobat proiectul de hotărâre cu 30 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Costa Cosmin, 
Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gavrilită 
Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, 
Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau 
Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina, Ritivoiu Mihai, Rus Alain, Rus 
Georgeta, Stanciu Pompiliu,  Szatmari Ştefan, Vasile Marian, Zamfir Florian şi o abţinere 
din partea domnului Cocean Liviu, 

                                                       
Punctul nr. 3 – Proiect de hotărâre privind propunerea de aprobare a 

participării Direcţiei pentru Administrarea Drumurilor şi Podurilor Judeţene Timiş la 
„Programul de stimulare a înnoirii parcului auto naţional” şi asigurarea contribuţiei 
necesare achiziţionării unui autoturism nou. 
 

Domnul preşedinte Titu Bojin  
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile de specialitate.  
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul cu 32 voturi „pentru” din partea 

doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cocean Liviu, Costa 
Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, 
Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, 
Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau 
Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina, Ritivoiu Mihai, Rus Alain, Rus 
Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Vasile Marian, Zamfir Florian.   

 
Punctul nr. 4 – Proiect de hotărâre privind aprobarea neexercitării dreptului de 

preemţiune din partea Judeţului Timiş la intenţiile de înstrăinare a unor imobile cu 
altă destinaţie decât cea de locuinţe. 
 

Domnul preşedinte Titu Bojin  
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile de specialitate.  
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
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Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul cu 30 voturi „pentru” din partea 
doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Titu, Cocean Liviu, Costa Cosmin, Crăciunescu 
Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Juravle Petru, Lăzureanu 
Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, 
Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu 
Marin, Radu Marina, Ritivoiu Mihai, Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu 
Traian, Szatmari Ştefan, Vasile Marian, Zamfir Florian.   

Punctul nr. 5 – Proiect de hotărâre privind propunerea de modificare a 
„Programului de transport judeţean de persoane prin curse regulate pentru perioada 
01.01.2014 – 30.06.2019”.  
 

Domnul preşedinte Titu Bojin  
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile de specialitate.  
Dacă sunt discuţii? 
 
Domnul consilier judeţean Marin Popescu 

 În primul rând aş vrea să transmitem mulţumirile noastre domnului primar al oraşului 
Jimbolia, pentru intervenţia făcută şi în presă, după ce a depus o solicitare prin luna aprilie  
pentru rezolvarea situaţiei.  
 Acum două luni am tras un semnal de alarmă după ce operatorul privat CFR a dat 
faliment şi am constatat că navetiştii din judeţul Timiş au probleme. Acest lucru a fost 
discutat la diverse, unde probabil se trece prea uşor peste aceste lucruri şi nu se iau serios 
în calcul problemele cu care se confruntă cetăţenii din judeţul Timiş.  
 Tot acum câteva luni, am pus o întrebare având în vedere că dăm foarte multe avize 
pentru cursele regulate şi aş vrea să ştiu ce facem noi, ca şi consiliul judeţean, pentru 
cetăţenii judeţului în ceea ce priveşte monitorizarea acestor trasee? Nu ştiu dacă avem şi 
aş vrea să mi se spună dacă avem un serviciu în cadrul consiliului judeţean care se ocupă 
de acest lucru. Normal ar fi să avem un astfel de serviciu, pentru că am făcut destul de 
multe angajări la consiliul judeţean în ultima perioadă.  
 
 Domnul Radu Şerban – director Direcţia pentru Administrarea Patrimoniului  

În urma aprobării ultimei organigrame a consiliului judeţean, s-a înfiinţat 
compartimentul de control şi în acest moment suntem în faza de demarare a procedurilor 
pentru angajarea personalului în acest compartiment. Urmează ca posturile să fie scoase la 
concurs şi probabil în maxim o lună sau două vom avea un compartiment de control  
operaţional.  

 
Domnul consilier judeţean Marin Popescu 
V-am întrebat când vom avea un compartiment de control operaţional pentru că sunt 

operatori de transport care concesionează aceste trasee şi din păcate nu se folosesc. 
Aceeaşi situaţie a fost şi la Jimbolia. Traseul Săcălaz – Jimbolia, un traseu nerentabil din 
perspectiva operatorului, a devenit astăzi un traseu rentabil, având în vedere că nu există 
transport CFR.  Cred că acel compartiment de control trebuie  să facă o analiză clară a 
tuturor traseelor şi să ne spună dacă sunt rentabile sau nu şi operatorii să nu concesioneze 
traseele doar de dragul de a le concesiona.  
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Domnul consilier judeţean Marian Vasile.  
După cum vă amintiţi, acum două luni am făcut o interpelare cu privire la ruta Lovrin 

– Jimbolia, tot pe calea ferată, operatorul nu mai operează, iar în urmă cu câteva 
săptămâni am avut o discuţie cu domnul director Radu Şerban şi am aflat faptul că nu s-a 
prezentat nimeni la licitaţia deschisă de Consiliul Judeţean Timiş, acum câteva luni, pentru 
a opera pe această rută de transport rutier.  

Din acest motiv, apelul şi respectiv, întrebarea mea către domnul director Radu 
Şerban este dacă s-a demarat din nou procedura de achiziţie publică pentru a avea un 
operator pe cale rutieră pe ruta Lovrin – Jimbolia. Pentru că s-au schimbat premisele între 
timp, s-ar putea să existe mai mulţi cetăţeni, elevi, pensionari care folosesc alte mijloace de 
transport în prezent, dar probabil operatorul de transport care va câştiga licitaţia va avea 
mai mulţi călători care vor beneficia de acest transport.  

Vă rog să ne spuneţi, domnule Radu Şerban, dacă s-a redemarat procedura de 
achiziţie publică.  

 
Domnul Radu Şerban – director Direcţia Administrarea Patrimoniului  
Procedura este în curs de demarare şi urmează ca în funcţie de data la care se va  

stabili licitaţia electronică, cu o perioadă de timp înainte să demarăm această procedură 
pentru scoatere la licitaţie electronică a tuturor traseelor libere din Programul de Transport 
Judeţean 2014 -2019. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Deci, aşa cum aţi aflat,  s-au făcut intervenţiile necesare. Domnul primar a făcut în 

presă, noi la minister şi peste tot acolo unde am putut să obţinem sprijin, iar în perioada 
imediat următoare se va relua circulaţia cu CFR călători.  

Dacă nu mai sunt alte discuţii, supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul cu 32 voturi „pentru” din partea 

doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cocean Liviu, Costa 
Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, 
Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, 
Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau 
Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina, Ritivoiu Mihai, Rus Alain, Rus 
Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Vasile Marian, Zamfir Florian.   

                                                     
Punctul nr. 6 – Proiect de hotărâre privind aprobarea licenţelor de traseu 

pentru efectuarea transportului public de persoane prin curse regulate speciale unor 
operatori de transport rutier. 
 

Domnul preşedinte Titu Bojin  
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile de specialitate.  
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul cu 32 voturi „pentru” din partea 

doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cocean Liviu, Costa 
Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, 
Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, 
Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau 
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Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina, Ritivoiu Mihai, Rus Alain, Stanciu 
Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Vasile Marian, Zamfir Florian.   

 
Punctul nr. 7 – Proiect de hotărâre privind aprobarea majorării cuantumului 

cotizaţiei anuale către Grupul de Acţiune Locală Asociaţia „Timiş -Torontal - 
Bârzava”, achitarea cotizaţiei anuale aferente anului 2014, 2015 şi desemnarea unui 
reprezentant al Judeţului Timiş în Adunarea Generală a Asociaţiei. 
 

Domnul preşedinte Titu Bojin  
Proiectul a fost avizat favorabil în 6 comisii – respectiv,Comisia pentru Administraţie 

Publică Locală, Comisia pentru Cultură, Învăţământ, Tineret şi Sport, Comisia pentru 
Agricultură şi Dezvoltare Rurală, Comisia pentru Relaţii şi Cooperare Internă şi Externă, 
Comisia pentru Sanatate şi Protecţia Socială şi Comisia de Urbanism, Amenajarea 
Teritoriului, Lucrări Publice şi Protecţia Mediului.  

Comisia Economica a avizat favorabil proiectul de hotarare cu urmatorul 
amendament: „art. 2 din proiectul de hotărâre cuantumul cotizatiei pe anul 2014 să fie de 
500 lei şi nu de 2.500 lei”   

Rog preşedintele comisiei să prezinte şi să motiveze amendamentul. 
 
Domnul consilier judeţean Gheorghe Bologa 
În Comisia economică s-a făcut un amendament prin care s-a propus ca la art. 2 din 

proiectul de hotărâre, cuantumul cotizaţiei să nu fie 2.500 lei pentru că am considerat că nu 
putem să plătim o cotizaţie retroactivă.  După discuţiile avute, s-a decis să fie eliminată 
plata cotizaţiei pe anul 2014 şi suntem de acord ca această cotizaţie să crească de la 500 
la 2.500 în anul 2015 şi să fie plătită doar pentru anul 2015. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Da, cred că s-a strecurat o greşeală. Nu cred că mai este cazul să discutăm de 

cotizaţia anul 2014. Acum s-a stabilit cotizaţia anului 2015 şi despre aceasta discutăm. Din 
acest motiv consider că amendamentul comisiei economice este corect.  

 
Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu  
Domnule preşedinte, ştiţi că nu pot să nu iau cuvântul atunci când se discută despre 

agricultură, iar acum este vorba de agricultură în adevăratul sens al cuvântului, pentru că 
aceste GAL-uri au avut un succes deplin în judeţul nostru, iar GAL-ul despre care vreau să 
amintesc cu precădere este cel pus astăzi în discuţie. În plus, amintesc despre GAL-ul din 
Ţara Făgetului, cu cel de la Dumbrava, GAL-ul Banat Vest – Jimbolia etc, şi pe viitor în 
lucru sunt GAL –urile de la Giroc şi Dudeştii Noi.  

Acest lucru este foarte important, mai ales că într-un an agricol slab, PIB-ul judeţului 
Timiş agricultura îl aduce undeva la 6% iar în anii agricoli buni, acesta creşte undeva la 
10%. Deci, consider că agricultura este una din activităţile de bază a judeţului Timiş. 
Aceasta este realitatea şi s-a demonstrat că judeţul Timiş este cel mai mare judeţ agricol al 
ţării.  

Din acest motiv, trebuie să acordăm o atenţie şi un sprijin important agriculturii din 
judeţul nostru. Vreau să anunţ colegii care sunt interesaţi de agricultură că din această 
săptămână prin PNDR au intrat pe rol sub măsurile 041 – modernizarea explotărilor, 061 – 
instalarea unor fermieri şi 091 – pregătirea strategiilor pentru implementarea acestor 
măsuri.  
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În ceea ce mă priveşte, consider că trebuie să intrăm în asociere şi cu celelalte GAL-
uri care funcţionează pe  raza judeţului Timiş, pentru că nu e o sumă atât de mare, dar care 
poate întâri forţa acestor GAL-uri şi credibilitatea lor, având în vedere că o instituţie publică 
cum este consiliul judeţean intră în asocieri de acest gen.  

Pentru a face acest lucru, aş dori ca prin domnul Nicolae Oprea să dispuneţi ca 
cineva să se ocupe de acest lucru şi să caute modalitatea de a lua legătura cu managerii 
acestor  GAL-uri, pentru ca în plenul următor să venim cu propunerea de a aproba intrarea 
în asociere cu celelalte GAL-uri. În acest fel, nu facem decât să le întărim credibilitatea.  

Vreau să vă mai spun că pentru susţinerea acestor chestiuni legate de agricultură, 
de Programul PNADR, de măsurile care sunt acum mai nou pe piaţă, s-ar putea face 
caravane de instruire. Cei care sunt la Camera Agricolă ar putea face, aşa cum se făcea pe 
vremuri, caravane de instruire care să meargă în importante centre agricole, să instruiască 
pe cei care pot aborda Programul de Dezvoltare Rurală şi măsurile care se impun.  

O altă propunere ar fi, pentru că, aşa cum apar tot felul de broşuri de cultură şi 
sănătate, să apară şi pe agricultură unele broşuri care să susţină şi promoveze aceste 
programe. Puţini dintre noi ştiu că în această săptămână s-a deschis Programul de 
Dezvoltare Rurală.  

Colegul îmi şopteşte să aduc în discuţie şi problema ambroziei, însă aceasta poate 
să mai aştepte puţin, este încă prea devreme să discutăm. Acum prioritar este PNADR şi 
vă rog ca prin domnul Nicolae Oprea să căutăm soluţii. Agricultura este o componentă 
economică, cea mai importantă din judeţul Timiş, iar acest lucru nu îl spun eu şi nici domnul 
Lăzureanu ci o dovedeşte PIB-ul judeţului Timiş, pentru că ne-a dat Dumnezeu un pământ 
bun. Asta este realitatea.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Vă informez că am luat deja legătura cu o parte dintre manageri. Urmează să-i 

invităm pe toţi la discuţii. Am vorbit cu primarul de la Dumbrava, iar dacă aţi spus că aveţi 
deja tabelul cu toţi managerii vă rog să vă întâlniţi cu domnul Nicolae Oprea să vă puneţi de 
acord asupra unor decizii pe care le vom anunţa tuturor managerilor. Vrem să-i sprijinim pe 
toţi, în mod unitar, pentru a nu defavoriza pe nimeni, într-un fel sau altul.  

Daca sunt alte discuţii sau propuneri?  Dacă nu, vă supun la vot amendamentul 
Comisiei economice prin care propune să se plătească cotizaţia doar pentru anul 2015 nu 
şi pentru anul 2014.  

Consiliul Judeţean Timiş a aprobat amendamentul  cu 30 voturi „pentru” din partea 
doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cocean Liviu, Costa 
Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, 
Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, 
Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau 
Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina, Ritivoiu Mihai, Rus Alain, Stanciu 
Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Vasile Marian, Zamfir Florian şi o abţinere din 
partea domnului Marius Martinescu.   

Pentru că este nevoie de desemnarea unui reprezentant, vă propun să fiţi de acord 
cu doamna Radu Marina. Domnia sa face parte  din cadrul grupului de consilieri 
independenţi.  
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Domnul consilier judeţean Marin Popescu  
Domnule preşedinte, cu tot respectul pentru doamna Radu Marina, vreau să propun 

pe domnul Tiberiu Lelescu care activează pe zona Deta.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
În aceste condiţii, vă supun la vot, în ordinea propunerilor făcute, pe doamna Radu 

Marina.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat desemnarea doamnei Radu Marina ca membru 

în consiliul de conducere al Grupul de Acţiune Locală Asociaţia „Timiş - Torontal - 
Bârzava”, cu 19  voturi „pentru”  din partea doamnelor/domnilor Bojin Titu, Bologa 
Gheorghe, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, 
Gavriliţă Bianca, Juravle Petre, Lăzureanu Aurel, Marinconi Flavia, Negoiţă Adrian, Pau 
Adrian, Plavoşin Deian, Ritivoiu Mihai, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Stefan, 
Zanfir Florian, 3 voturi „împotrivă” din partea domnilor Moldovan Paul, Popescu Marin, Rus 
Alain şi 6 abţineri din partea doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Martinescu Marius, Mihoc 
Marcel, Păşcuţă Adrian, Rus Georgeta şi Vasile Marian.  

 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul cu 31 voturi „pentru” partea 

doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cocean Liviu, Costa 
Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, 
Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, 
Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau 
Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina, Ritivoiu Mihai,  Rus Georgeta, Stanciu 
Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Vasile Marian, Zamfir Florian.   

 
Punctul nr. 8 – Proiect de hotărâre privind aprobarea majorării cuantumului 

cotizaţiei anuale şi a contribuţiei financiare a Judeţului Timiş la bugetul de venituri şi 
cheltuieli la Asociaţia „Cluster Regional Tehnologia Informaţiei şi a Comunicaţiilor – 
Regiunea Vest România” pentru anul 2015. 
 

Domnul preşedinte Titu Bojin  
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile de specialitate.  
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul cu 31 voturi „pentru” din partea 

doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cocean Liviu, Costa 
Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, 
Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, 
Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian,  
Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina, Ritivoiu Mihai, Rus Alain, Rus Georgeta, 
Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Vasile Marian, Zamfir Florian şi un vot 
împotrivă din partea domnului Pau Adrian.  

 
Punctul nr. 11 – Proiect de hotărâre privind modificarea componenţei 

comisiilor de specialitate ale Consiliului Judeţean Timiş. 
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Domnul preşedinte Titu Bojin  
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile de specialitate.  Vă informez că prin 

demiterea domnului consilier judeţean Sorin Cociobea este necesar să propunem un 
membru în Comisia pentru  administraţie publică.   

Totodată este nevoie să desemnăm un membru în Comisia pentru agricultură  în 
locul domnului Cociobea. Prin plecarea domnului Zanfir s-a vacantat un post în Comisia de 
agricultură şi  unul în Comisia de urbanism.  

Îmi permit, deşi nu am apucat să discut prea mult cu dumneavoastră, să fac 
următoarele propuneri: astfel, la Comisia de administraţie publică să fie domnul Cutu Dorin, 
la Comisia pentru agricultură să fie domnul Marian Vasile în locul domnului Zanfir Florian, 
tot la Comisia de agricultură, în locul domnului Cociobea să fie domnul Tiberiu Lelescu, iar 
la Comisia de urbanism, în locul domnului Zanfir,  vă propun pe  domnul Stanciu Pompiliu.  

Dacă sunt discuţii sau doriţi să faceţi alte propuneri? 
 
Domnul consilier judeţean Marian Vasile 
Am văzut că există propunerea ca eu să fiu membru în Comisia de agricultură deja 

scrisă în proiectul de hotărâre la art. 1 pct. b) şi vreau să vă spun că aţi anticipat interesul 
meu pentru agricultură şi dezvoltare rurală şi vă informez că chiar îmi doresc să activez în 
această comisie.  De această dată mi-a plăcut că aţi anticipat perspectiva liberală.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Nu, trebuie să înţelegeţi că majoritatea rămâne tot în cealaltă parte. Am făcut astfel 

de propuneri pentru că dumneavoastră aţi făcut doar schimbarea cu domnul Zanfir, iar 
domnul Tiberiu Lelescu este cel care întăreşte comisia de agricultură, domnia sa fiind un 
specialist în acest domeniu.  

  
Domnul consilier judeţean Marian Vasile 
Aici nu este vorba de trimis pe cineva în stânga sau în dreapta. Suntem în plenul 

consiliului judeţean şi acesta este sigurul care poate decide. Eu, doar mi-am exprimat 
intenţia de a participa în această comisie.  

 
Domnul consilier judeţean Liviu Cocean  

 În legătură cu Comisia de urbanism, din câte am înţeles prin plecarea domnului 
Zanfir se vacantează un loc în Comisia de urbanism, dar nu am înţeles dacă pleacă şi 
domnul Cutu din această comisie? 
 

Domnul preşedinte Titu Bojin  
Nu, pentru că domnul Cociobea făcea parte din două comisii, administraţie şi 

urbanism, am propus ca domnul Cutu să facă parte din Comisia de administraţie şi domnul 
Lelescu din Comisia de agricultură.   
 

Domnul consilier judeţean Liviu Cocean  
Am înţeles, nu trebuie să reluaţi toată discuţia pentru că am fost foarte atent. Ideea 

este dacă domnul Cutu rămâne şi în Comisia de urbanism.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Da pentru că nu am scos pe nimeni din comisiile în care au fost, ci doar am 

completat acolo unde a plecat domnul Cociobea.  Astfel domnul Lelescu va fi în a doua 
comisie, dacă vrea, nu-l oblig să facă parte din Comisia de agricultură, Domnul Marian 
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Vasile merge în Comisia de agricultură în locul domnului Zanfir, iar în locul domnului Zanfir 
în Comisia de urbanism va fi domnul Stanciu.  

 
 
Domnul consilier judeţean  Tiberiu Lescu  
Sigur că îmi doresc să fac parte din Comisia de agricultură. Cred că domnul Cocean 

anticipează ceva de face astfel de propuneri.  
 
Domnul consilier Adrian Negoiţă 
Domnule preşedinte, cred că este necesar să faceţi o hartă şi să o prezentaţi 

domnului consilier.  
 
Domnul consilier judeţean Cocean Liviu  

 Domnule consilier Negoiţă, cred că sunteţi la fel de interesant ca de fiecare dată, dar 
eu aveam totuşi o discuţie cu domnul preşedinte.  
 Domnule preşedinte, v-am întrebat pentru că observ o preocupare evidentă a 
dumneavoastră în ceea ce priveşte direcţionarea directă a oamenilor acolo unde vă 
interesează, iar întâmplarea a făcut ca astăzi să se potrivească totul.  
 Cred că interesul dumneavoastră principal este crearea unei majorităţi în toate 
comisiile de specialitate. Din câte am înţeles, circulă un zvon că în următoarea şedinţă 
doriţi să reduceţi numărul de membri în comisiile de specialitate, aşa că aştept cu mare 
interes să văd cu ce lucruri ne mai surprindeţi, pentru că preocuparea dumneavoastră 
generală este evident crearea majorităţii în comisiile de specialitate şi nu administrarea în 
interesul cetăţenilor.  
 

Domnul preşedinte Titu Bojin  
 Domnule Cocean Liviu, vă rog să-mi spuneţi în ce comisie vreţi să vă propun 
suplimentar faţă de cele în care mergeţi prin teritoriu şi criticaţi pe unii şi pe alţii în mod 
nejustificat? 
 În care comisie vreţi să activaţi pentru a avea o activitate pozitivă la încheierea 
mandatului.  
 

Domnul consilier judeţean Cocean Liviu  
 Acolo unde am activat mi-am făcut treaba bine şi nu mai am nevoie de o altă 
comisie.  
 

Domnul preşedinte Titu Bojin  
 Toţi cei care au fost propuşi îi rog să-mi spună dacă acceptă sau nu, să facă parte 
din comisiile de specialitate menţionate. Dacă vreţi să ştiţi, în Comisia de agricultură nu mai 
avem majoritate. Propunerile au venit din partea mea şi nu le-am discutat cu nimeni în 
prealabil.  
 Dacă nu mai sunt alte discuţii, supun la vot propunerile făcute şi implicit proiectul de 
hotărâre.  

Consiliul Judeţean Timiş a aprobat propunerile făcute şi, respectiv proiectul de 
hotărâre cu 30 voturi „pentru” din partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Titu, 
Bologa Gheorghe, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, 
Dobra Călin, Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-
Marcu Flavia, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă 
Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina, Ritivoiu Mihai, Rus Alain, 



  15

Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Vasile Marian, Zamfir 
Florian şi o abţinere din partea domnului Cocean Liviu.  

 
Punctul nr. 12 – Proiect de hotărâre privind conferirea titlului de „Cetăţean de 

Onoare al judeţului Timiş” domnului Dumitru-Dorin Prunariu. 
 

Domnul preşedinte Titu Bojin  
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile de specialitate.  
Dacă sunt discuţii? Dacă nu, înţeleg prin tăcerea dumneavoastră că acordarea titlului 

de Cetăţean de Onoare al Judeţului Timiş domnului Dumitru Prunariu a fost una din 
alegerile perfecte luate în unanimitate de plenul Consiliului Judeţean Timiş atunci când am 
decis . Domnia sa merită acest titlu.  

În data de 11 iunie va fi conferirea titlului de Cetăţean de Onoare al Judeţului Timiş 
domnului Popa Popas. Ceremonia va avea loc la Muzeul de Artă şi vă rog să participaţi la 
acest eveniment. Ora încă nu o ştim, dar vă vom comunica în timp util.  

Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul cu 31 voturi „pentru” din partea 

doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cocean Liviu, Costa 
Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, 
Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, 
Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau 
Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina, Ritivoiu Mihai, Rus Alain, Rus 
Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Vasile Marian, Zamfir Florian.   

 Proiectul de hotărâre fiind aprobat, am rugămintea să-i transmiteţi şi domnului 
Dumitru Prunariu decizia noastră şi felicitările noastre sincere. Poate că domnia sa va fi de 
acord să ne onoreze cu prezenţa la una din şedinţele de plen în care să ne împărtăşească 
din experienţa domniei sale .  

 
 

Punctul nr. 13 – Proiect de hotarare privind aprobarea executarii lucrarilor de 
combatere a insectelor şi antropodelor în Judeţul Timiş. 
 

Domnul preşedinte Titu Bojin  
      Proiectul a fost avizat favorabil în şedinţa reunită a tuturor comisiilor de specialitate.   

Dacă sunt discuţii? 
 
Domnul consilier judeţean Marian Vasile  
Domnule preşedinte am înţeles faptul că se doreşte ca noi, consiliul judeţean, să 

contribuim financiar la aceste acţiuni. Acest lucru nu este specificat în proiectul de hotărâre 
şi din acest motiv propun introducerea unui nou articol, respectiv articolul 4, în care să se 
menţioneze care este cota parte de contribuţie financiară  a consiliului judeţean. Poate că 
ar trebui să fixăm o cotă maximă, poate 10% sau 20% şi pe de altă parte, înţelegând ca 
plata să se facă de către consiliul judeţean, iar apoi banii să fie recuperaţi de la unităţile 
administrativ teritoriale cu care încheie contractul.  Astfel, în cadrul acestui contract, ar 
trebui să fie specificat clar, cu clauze clare, cum se va face plata şi recuperarea banilor 
respectivi.  
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Din câte îmi amintesc, anul trecut au existat ceva probleme cu privire la acest aspect 
şi de aceea consider că trebuie să ne pregătim mai bine.  

În concluzie, vă propun introducerea unui nou articol în proiectul de hotărâre, 
respectiv articolul 4 în care să se specifice în clar faptul că aceste operaţiuni se fac pe bază 
de contract,  unde se menţionează cota parte de finanţare a consiliului judeţean, cu un 
cuantum maximal, pe care trebuie să-l discutăm şi totodată, modalitatea de plată pe care o 
facem noi şi modul de recuperare al banilor. Trebuie să stabilim dacă iniţial punem noi banii 
şi apoi îi recuperăm sau dacă încă de la început cele două componente fac plata.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Ţinând cont că am completat Comisia de agricultură şi mai ales, ţinând cont de 

înţelepciunea tuturor membrilor acestei comisii, care fie au lucrat în acest domeniu, fie sunt 
dornici să îşi aducă aportul pentru a face o treabă foarte bună, eu vă propun să 
împuternicim, aşa cum am făcut şi anul trecut, comisia de agricultură să caute soluţii şi să 
vină cu propuneri, astfel încât să luăm cele mai bune decizii din toate punctele de vedere.  

Sper că această problemă va fi dezbătută, în mod deosebit, în Comisia de 
agricultură şi decizia luată de comun acord va fi cea mai bună.  În principiu sunt de acord 
cu propunerea domnului Marian Vasile în ceea ce priveşte introducerea articolului 4.  

Sper că în următoarea şedinţă, chiar dacă vom fi obligaţi să derulăm activitatea de 
dezinsecţie, să fim de acord să aprobăm în şedinţa din luna mai toate propunerile venite din 
partea Comisiei de agricultură.  

Aşa cum v-am informat şi în şedinţa reunită a comisiilor de specialitate, avem o 
solicitare venită şi din partea Primăriei Municipiului Timişoara. Probabil că va trebui să 
găsim o cale de mijloc în funcţie de situaţie.  În cazul în care condiţiile de temperatură şi 
umiditate ne obligă să considerăm această acţiune de interes judeţean, va trebui să-i 
ajutăm şi pe colegii din teritoriu şi din Timişoara.  

Până atunci, am discutat cu domnul director Doroş să pregătim, în baza acestei 
hotărâri, partea de achiziţii a soluţiilor şi lucrărilor respective.  

 
Domnul consilier judeţean Pau Adrian 
Personal sunt de acord cu acest lucru, deşi orice relaţie între două părţi se face pe 

baza unui contract, deci o să putem introduce şi obligativitatea acestui contract. Ceea ce nu 
putem face este să stabilim cuantum diferenţiat pentru primării, ci trebuie să stabilim pentru 
toate primăriile un cuantum foarte clar, mai ales dacă vin şi ele în coparticipare la această 
acţiune.  

Trebuie să ţinem cont că pentru această acţiune primăriile trebuie să facă modificări 
în buget şi să ne ducem mult în vară cu acţiunea respectivă. Dacă ne asumăm această 
lucrare de interes judeţean, cred că trebuie abordată problema la nivel judeţean şi dacă 
colegii din cadrul Direcţie Buget Finanţe ne confirmă faptul că avem posibilităţi financiare, 
atunci ar trebui să suportăm noi toate costurile acestei acţiuni.  Acesta este punctul meu de 
vedere şi vă rog să-l analizaţi. Aici vorbim de administraţie şi nu de politică. Sunt primării 
mici care nu pot susţine din punct de vedere financiar această acţiune.   

Obiectivul nostru nu va fi atins dacă nu vom face o treabă unitară. Vă mulţumesc! 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Observ că şi domnul Pau este de acord cu amendamentul domnului Marian Vasile. 

Prin urmare, sunteţi, de principiu, de acord cu acest amendament şi cu faptul că trebuie să 
găsim până la următoarea şedinţă de plen procedura de finanţare cea mai corectă şi legală 
pentru a putea da posibilitatea Direcţiei de Prestări Servicii să demareze acţiunea de 
cumpărare a soluţiilor respective. 
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În acest caz, supun la vot amendamentul domnului Marian Vasile. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat  amendamentul cu 29 voturi „pentru” din partea 

doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cocean Liviu, Costa 
Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, 
Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, 
Martinescu Marius, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin 
Deian, Popescu Marin, Radu Marina, Ritivoiu Mihai, Rus Alain, Stanciu Pompiliu, Stancu 
Traian, Szatmari Ştefan, Vasile Marian, şi două abţineri din partea domnilor Mihoc Marcel şi 
Zanfir Florian.    

 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul cu 32 voturi „pentru” din partea 

doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cocean Liviu, Costa 
Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, 
Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, 
Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau 
Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina, Ritivoiu Mihai, Rus Alain, Rus 
Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Vasile Marian, Zamfir Florian 
şi o abţinere din partea domnului Marcel Mihoc.  

 
Punctul nr. 14 - Întrebări, interpelări. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Vă aduc la cunoştiinţă faptul că aveţi la dispoziţie în format electronic: 
1. Informare privind PNDR. 
2. Situaţie analitică privind lucrările de investiţii demarate în anul 2014 
3. Informare privind calitatea apei potabile în zona comunelor Beba Veche – 

Dudeştii Vechi – Vălcani. 
4. Informare privind situaţia posturilor vacante din cadrul Consiliului Judeţean Timiş 

şi a instituţiilor subordonate. 
5. Informare privind manifestările culturale ce vor fi desfăşurate în luna iunie 2015. 
6. Informare privind situaţiile de conflict de interese în care se pot afla consilierii 

judeţeni în cazul adoptării unor hotărâri în care au interes. 
7. Informare privind măsurile ce se impun a fi luate urmare modificarii Legii nr. 

69/2000 a Educaţiei fizice si sportului. 
8. Informare privind validarea unui consilier judeţean urmare aplicării OUG 

nr.55/2014. 
 
În continuare, rog Comisiile speciale care au fost constituite pe STRABAG, Inter 

Service, Aeroport  etc. ca săptămâna viitoare, după zilele libere de sărbătoare, să vină din 
nou la discuţii pentru a clarifica tot ce înseamnă patrimoniu, astfel încât să ştim ce facem 
până la sfârşitul anului, vindem sau cumpărăm. Vrem să lăsăm consiliul judeţean la final de 
mandat cu o situaţie clară şi cu toate problemele rezolvate din punct de vedere al 
patrimoniului.  

 
Înainte de a vă da cuvântul, insist să încercaţi să fiţi cu toţii prezenţi la ora 13 la 

Mitropolie aşa cum am promis.  
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Domnul consilier judeţean Pau Adrian 
Având în vedere evenimentul de astăzi, aş vrea să-i anunţ pe colegii mei şi pe toţi 

cei prezenţi, că ieri, în cadrul Comisiei de Buget Finanţe s-a votat un amendament prin care 
se permite finanţarea structurilor sportive inclusiv a salariilor din banii publici. Nu cei din 
Guvern, aşa cum spunea domnul Marian Vasile, ci deputaţii noştri care ne reprezintă, au 
reuşit să facă acest amendament. Vă mulţumesc! 

 
Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu  
Domnule preşedinte, aş dori să ne faceţi o scurtă informare despre situaţia drumului 

judeţean Deta – Opatiţa şi Banloc – Partoşi. Ne poate spune cineva care este situaţia şi de 
ce s-au amânat lucrările.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Drumul Deta – Opatiţa este drum comunal. Drumul Banloc – Partoşi este în licitaţie 

şi a fost contestat. După cum aţi văzut, s-a făcut licitaţia pentru toate lucrările.  Licitaţia s-a 
făcut pe SEAP ca să nu mai fie discuţii la adresa  consiliului judeţean. Contestaţiile se 
discută la Bucureşti. Aşteptăm un răspuns, să vedem dacă contestaţia se respinge sau nu 
la cei care au contestat. În prezent este contestată licitaţia pentru cinci drumuri.  Din cele 10 
drumuri, cinci drumuri sunt contractate şi se pot începe lucrările, iar pentru celelalte cinci 
aşteptam rezultatul la contestaţii de la CNSC pentru a putea continua procedurile.  

 
Domnul consilier judeţean Păşcuţă Adrian 
În primul rând, aş dori să mă refer la Programul evenimentelor culturale organizate în 

luna iunie. Este bine că primim astfel de informări, însă solicit să fie ceva mai multă atenţie, 
în special din partea conducătorilor instituţiilor de cultură din subordinea consiliului 
judeţean.  

Îmi vine greu să cred, sau cel puţin sper că nu este adevărat că Centrul de Cultură şi 
Artă şi Muzeul de Artă au doar o singură acţiune pe lună, iar Teatrul de Păpuşi şi Tineret 
Merlin să nu aibă nici o acţiune în luna iunie. De asemenea, la Biblioteca Judeţeană Timiş, 
unde avem o suită de manifestări, toate sunt în luna mai deşi programul prezentat este 
pentru luna iunie.  

Mai mult decât atât,  şi la aceste manifestări se constată o serie de greşeli. Astfel, 
acţiunea „Pătura care citeşte „ este o acţiune care se desfăşoară astăzi şi nu s-a desfăşurat 
în data de 22 mai aşa cum ne apare în informarea primită.  

Deci, este nevoie de o mai mare atenţie. În plus, aş vrea să se completeze acest 
program şi cu evenimentele organizate de terţi, dar sprijinite de consiliul judeţean. Spun 
acest lucru pentru că este posibil să fim puşi în situaţii delicate. Un exemplu ar fi faptul că 
există pe clădirea Bastionului un mash mare pe care este şi sigla consiliului judeţean şi 
care face reclamă la nişte cursuri gratuite de dans. În realitate aceste cursuri nu sunt 
gratuite, iar noi picăm într-o situaţie destul de proastă, fără să avem o vină.  

Este vorba despre un ONG – Mirtish Dans ... sau ceva de acest gen.  De acest lucru 
am aflat întâmplător, pentru că nu avem nici noi cum să le ştim pe toate. Cred că situaţii de 
acest gen sunt sute sau mii în tot judeţul şi de aceea este nevoie de o informare corectă.  

În al doilea rând, referitor la propunerea dumneavoastră firească de a veni cu 
proiecte de hotărâre luna viitoare, eu am să depun un proiect de hotărâre şi sper că voi 
avea sprijinul domnului secretar al judeţului, Dănuţ Ardelean pe partea juridică.  

Pornind de la strategia pe care am adoptat-o astăzi, în legătură cu asistenţa socială, 
unde există parametrii la care stăm foarte bine şi aici mă refer la rata de ocupare, unde deşi 
ţinta de ocupare în Uniunea Europeană este de 75%, în judeţul Timiş stăm foarte bine. Cu 
toate acestea, sunt şi aspecte în care stăm ceva mai prost. Ştiţi şi dumneavoastră că am 
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intervenit de fiecare dată în ceea ce priveşte abandonul şcolar. Ţinta noastră este ca 
acesta să fie sub 10%, iar din datele prezentate avem peste 15 mii copii care au abandonat 
prematur şcoala, sau nu s-au înscris la şcoală. Având în vedere şi faptul că peste 50% din 
şomeri nu au liceul terminat, ne putem da seama că toţi aceşti copii vor deveni clienţi ai 
asistenţei sociale. Nu ne dorim acest lucru şi din acest motiv voi iniţia un proiect de 
hotărâre pentru a crea o nouă comisie cu reprezentanţi ai poliţiei, ai inspectoratului şcolar, 
ai Universităţii de Vest care are un departament de asistenţă socială, pentru că altfel va fi 
imposibil să reducă acest număr direcţia de asistenţă socială.  

 
Domnul consilier judeţean Marian Vasile  
Domnule preşedinte, grupul  PNL a depus la începutul lunii o solicitare pentru 

ocuparea locului vacant de către un membru al Partidului Naţional Liberal rezultat în urma 
fuziunii celor două componente istorice.  

Acum îmi dau seama că lucrurile se tot amână aşa cum, de altfel,  ne aşteptam.  
Există o informare primită de la domnul secretar al judeţului cu privire la situaţia dată. Am 
înţeles cu surprindere, că PSD a depus şi el o solicitare pentru ocuparea acestui post, dar 
din câte ştiu eu, pe lista fostului USL este doamna Popescu Vergina. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Da, şi noi aşteptăm propunerea pentru doamna Popescu Vergina.  
 
Domnul consilier judeţean Marian Vasile  
Ştiu la  ce vă referiţi şi vreau să vă informez că PNL va iniţia un proiect de hotărâre 

pe care să-l aprobaţi pentru intrarea în comisiile de specialitate, iar decizia finala va fi luată 
în plenul următor.  

Chiar dacă nu am primit toate informările aşteptate de la toate instituţiile, cred că 
legea este foarte clară şi se specifică faptul că următorul vine de pe lista partidului existent 
în anul 2012. Aceasta este opţiunea noastră fundamentată cu jurişti şi specialişti în 
domeniu.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Atunci propunerea pentru doamna Popescu Verginica rămâne valabilă sau nu? 
 
Domnul consilier judeţean Marian Vasile  
Solicitarea noastră este pentru domnul Petrescu Balint. Domnia sa a făcut parte din 

PDL şi poate ocupa acest post.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Aşa cum am spus, aveţi în mapele dumneavoastră toate informările, inclusiv 

răspunsul de la minister în care ni se spune că în acest moment nu se ştie clar cine este 
pentru că nu s-a stabilit încă.  

S-a depus cerere şi la Parlament de către PNL pentru domnul Petrescu Balint. Există 
o listă USL depusă din partea PSD şi în care următorul pe listă este doamna Popescu 
Verginica.  Având în vedere că domnia sa este încă funcţionar public şi nu poate fi consilier 
judeţean, rămâne să aşteptăm iniţierea unui proiect de hotărâre care sper să respecte toate 
procedurile legale.  

Din câte am înţeles, domnul Cociobea ne-a acţionat în instanţă. Domnia sa a 
contestat excluderea din consiliul judeţean în instanţa de judecată. În aceste condiţii ar fi 
culmea să validăm un nou consilier şi domnul Cociobea să câştige procesul. Ce facem 
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atunci?  Vom fi 37 de consilieri în loc de 36.  Atâta timp cât este un proces pe rol, nu are 
rost să discutăm despre cine vine următorul pe listă.  

 
Domnul consilier judeţean Marian Vasile 
Dacă am fost acţionaţi în instanţă şi domnul Cociobea câştigă, atunci domnul 

Cociobea îşi reia funcţia de consilier în locul celui care a venit în locul lui. Este clar, pentru 
că decizia instanţei va fi cu titlu executoriu şi se înlocuiesc cei doi.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Vă rog să aveţi răbdare. V-am rugat şi pe dumneavoastră domnule Marian Vasile să 

aveţi răbdare şi nu m-aţi ascultat.  
 
Domnul consilier judeţean Marian Vasile 
Domnule preşedinte, vă rog doar să daţi drumul proiectului de hotărâre iniţiat de PNL  

în comisiile de specialitate.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Dacă  consider că este legal şi proiectul de hotărâre îndeplineşte temeiul legal, 

atunci să fiţi convins că îi voi da aprobarea pentru prezentarea în comisiile de specialitate.  
Nu m-am opus niciunui proiect până acum, important este să fie corect din punct de vedere 
juridic şi dacă el se aprobă sau nu asta se decide în plenul consiliului judeţean.  

 
Domnul consilier judeţean Marian Vasile 
Un alt aspect este acela că site-ul Consiliului Judeţean Timiş nu mai funcţionează.  

Vă rog să dispuneţi ca această problemă să se rezolve cât mai repede.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Site-ul consiliului judeţean funcţionează. A fost o mică problemă pentru că s-a 

schimbat contractul şi nu a funcţionat pentru o scurtă perioadă de timp internetul.  
 
Domnul consilier judeţean Marian Vasile 
Dacă intrăm acum pe site-ul consiliului judeţean acesta funcţionează? 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Da. Site-ul Consiliului Judeţean Timiş funcţionează încă de ieri.  
Dacă mai sunt şi alte probleme ? Dacă nu, dată fiind epuizarea ordinei de zi, declar 

închise lucrările şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Timiş. 
 

 
 

 PREŞEDINTE,     SECRETAR  AL JUDEŢULUI TIMIŞ, 

              Titu  BOJIN                                     Ioan Dănuţ  Ardelean 
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